

## Singapore Sports Award 2015



The Singapore Sports Awards, organised by the Singapore National Olympic Council (SNOC) and Sport Singapore (SportSG), celebrates the achievements of our local athletes' achievements and honour the most deserving individuals and teams in sports for the year 2014. The Singapore Sports Awards is Singapore's most highly coveted honours for sporting achievements, covering categories which cut across various categories of the sporting ecosystem – from athletes and coaches to event organisers and media.

9 of our athletes, Adalia Jesse Colin, Almond Ng, Cindy Lim, Ho Lin Ying, Isabel Chua, Jowen Lim, Lee Zhe Xuan, Zoe Mui and Vera Tan were awarded the Meritorious Award at the Singapore Sports Award 2015 award presentation ceremony on 5 August 2015 at Marina Mandarin Hotel.

Mr Tan Chuan-Jin, Minister for Social and Family Development and President of the Singapore National Olympic Council, graced the event as Guest of Honour. Mr Lawrence Wong, Minister for Culture, Community and Youth and Second Minister for Communications and Information, joined Minister Tan to present the awards to the deserving winners.

Once again, congratulations to all award winners!

Name	Decision
Adalia Jesse Colin	Finalist
Almond Ng Yi Qi	Meritorious
Cindy Lim Xin Yi	Meritorious
Ho Lin Ying	Meritorious
Isabel Chua Xin Ting	Meritorious
Jowen Lim Si Wei	Meritorious
Lee Zhe Xuan Etienne	Meritorious
Mui Wei Ting Zoe	Meritorious
Vera Tan Yan Ning	Meritorious

## 新加坡体育奖 2015



新加坡体育奖是有新加坡奥林匹克理事会以及体育理事会主办的。其目标是为了肯定我国运动员在体坛上的成就与荣誉奖项横跨运动员、教练、主办单位以及媒体。

总会 9 名运动员，Adalia Jesse Colin、黄亦棋、林欣怡、何凌莹、蔡欣婷、林思韦、李哲轩、梅玮婷以及陈彦凝在 2015 年 8 月 5 日的新加坡体育奖年度颁奖晚会上获颁荣誉奖项。

晚会嘉宾，社会及家庭发展部部长陈川仁以及文化、社区及青年部部长黄循财一同向获奖运动员们颁发奖状。

再一次，向获奖运动员表示祝贺！

Name	Decision
Adalia Jesse Colin	Finalist
Almond Ng Yi Qi	Meritorious
Cindy Lim Xin Yi	Meritorious
Ho Lin Ying	Meritorious
Isabel Chua Xin Ting	Meritorious
Jowen Lim Si Wei	Meritorious
Lee Zhe Xuan Etienne	Meritorious
Mui Wei Ting Zoe	Meritorious
Vera Tan Yan Ning	Meritorious